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Beste Retienaar,

De bestuursverkiezingen van N-VA Retie zijn weer achter de rug. Ik wil bij deze de 
aanwezige leden bedanken om deel te nemen aan de stemming en meegeven dat ik het 
bijzonder fijn vond om onze nieuwe leden en bestuurslid te mogen verwelkomen. Hiermee 
is het bestuur weer helemaal klaar om de komende 3 jaar aan een beter en leefbaar Retie te 
werken.

Door de opening van de ring in Retie zal het verkeer terug in goede banen geleid kunnen 
worden en, gelet op de overlast tijdens de werken, zal het voor vele inwoners een hele 
opluchting zijn. 

Op onze nieuwjaarsreceptie vertelde minister Ben Weyts dat hij heel graag de opening van 
de ring  had willen bijwonen maar helaas paste dit niet in zijn agenda. Hoe dan ook, we 
waren blij dat onze minister alle tijd nam om ons te woord te staan. We waren aangenaam 

verrast door de opkomst van vele sympathisanten, N-VA leden, afgevaardigden van onze buurgemeenten, onze 
burgemeester en collega’s van onze coalitie-partner “Nieuw Retie”.

We kijken allen uit naar de lente die voor de deur staat. De jaarmarkt en de vele kermissen zullen ons dorp weer doen 
ontwaken uit zijn winterslaap. Voor ons als politieke partij een extra impuls om verder te bouwen aan de toekomst. 
De opening van de kinderopvang Kikoen, de verdere afwerking van de school en Retie stopt met roken zijn enkele 
voorbeelden waar N-VA Retie voor staat.

U ziet N-VA Retie zit niet stil, de mening van elke inwoner is voor ons belangrijk daarom spreek ons aan, contacteer ons 
wij willen ook uw mening weten. Door lid te worden van N-VA steunt u ons om verder een mooie toekomst voor Retie 
uit te bouwen.
Hopelijk tot binnenkort!

Bruno Van Hecke, Voorzitter N-VA Retie

Bruno Van Hecke

Resultaten 3 X G studie
Op 4 februari werden voor het eerst al de resultaten van de 3XG studie bekend gemaakt aan het grote publiek
De hoeveelheid zware metalen in het bloed en de urine van inwoners van Dessel, Mol en Retie daalt. Dat blijkt uit de 
nieuwste resultaten van de gezondheidsstudie 3xG die de blootstelling aan milieuvervuilende stoffen bij 300 baby’s 
en hun moeders uit de drie gemeenten onderzoekt.

De vroegere industriële activiteit in de Noorderkempen heeft zijn sporen nagelaten in de regio.
Eerdere metingen toonden al aan dat de 3xG-deelnemers meer cadmium in hun bloed hadden dan de gemiddelde 
Vlaming, en ook het arseengehalte lag hoger. De verhoogde concentratie aan zware metalen is nog niet helemaal weg, 
maar de nieuwe resultaten wijzen wel - net als in Vlaanderen - op een dalende trend.

Voor het uitgebreide rapport kan je terecht op de  website www.studie3xg.be

Kristel Pelckmans, Schepen van gezondheid
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Retie stopt met roken
Na het succes van vorig jaar hadden we half januari  opnieuw een infomoment over stoppen met roken.
Al de mogelijke manieren van stoppen werden nog eens duidelijk toegelicht door de tabacologe  en 
uiteindelijk besloten 39 mensen deel te nemen aan de groepssessies. Dit bleek vorig jaar in Retie de meest effectieve 
methode met 75 % nog steeds gestopt na 4 maanden.

We  willen alle de deelnemers, ook zij die het op een andere manier proberen, alvast heel veel succes toewensen.

Kristel Pelckmans, Schepen van Gezondheid

Zing Ze !

De start van het nieuwe jaar begon met een succesvolle editie van Driekoningenzingen. Zowel overdag als ’s avonds 
telden we opmerkelijk meer zangers dan de laatste jaren. De opbrengst van het Driekoningenzingen (1 430 euro) 
wordt jaarlijks geschonken aan het goede doel. Dat was dit jaar Inti Sisa, een vormingscentrum voor mensen van alle 
bevolkingsgroepen in Ecuador. Eve Gielis uit Retie zal ervoor zorgen dat het geld daar goed besteed wordt. Het geld zal 
voornamelijk gebruikt worden voor kleinere projecten rond educatie en medische zorgen. We danken hierbij ook alle 
zanggroepen (Gregorianen, Heemkring, Femma, VVV & Okra).

In 2015 vielen we als zangdorp trouwens in de prijzen. Hier mogen we terecht trots op zijn!

Onze gemeente is al jarenlang een vaste waarde wanneer het op zangtradities aankomt. Niet alleen tellen wij het 
hoogste aantal verschillende bedelzangtradities (4!), al deze tradities worden ondersteund door een grote achterban 
van vrijwilligers en professionelen. Op vele vlakken zijn onze gebruiken uniek: het Driekoningen zingen op 5 januari, 
Krik-Krak in het centrum, Goriën in Schoonbroek, zelfs Sint-Maarten ziet er anders uit dan in eender welke Sint-
Maartengemeente. Zingen zit in ons Retiese bloed. Om deze reden verkreeg onze gemeente dan ook de prijs van 
“Sterkste Traditiedragers van 2015” omdat bedelzingen onlosmakelijk verbonden is met onze Retiese identiteit!

Thomas Wynants – Schepen Cultuur
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We bouwen aan de toekomst - GBR
In dit geval bouwen we letterlijk aan de toekomst.

Zoals velen al gezien hebben is tegen de Peperstraat vorig jaar een nieuw schoolgebouw in gebruik genomen. Men 
heeft echter niet stilgezeten in de tussentijd. De zogeheten ‘tien-blok’ is in die tussentijd ook helemaal gestript en terug 
aangekleed tot een modern schoolgebouw. Aan de overkant van de speelplaats heeft de oude fietsenstalling plaats moeten 
ruimen voor een moderne fietsenstalling. Aan het uiteinde van deze fietsenstalling bevinden zich nog lokalen voor het 
sportteam en het ICT team alsook een zeer modern en open ingerichte kleuterklas voor onze ‘muisjes’. Echt een pareltje!
Tot de zomer van 2017 zullen de overige werken plaatsvinden. Er zal aan de refter en de 3 bovenliggende lokalen een zachte 
renovatie plaatsvinden, alsook het creëren van een verbindingsgang tussen de bovenliggende lokalen van dit gebouw met 
deze van de tienblok.

Verder zal men de oude klaslokalen, die zich nu in het midden van de speelplaats bevinden, afbreken om finaal vooraan 
tegen de Peperstraat terug te eindigen met werken aan het dak van de kleuterklassen  en het compleet vernieuwen van het 
gebouw waar het secretariaat gelegen is.

Thomas Wynants, Schepen Onderwijs

WIST-JE-DAT-JE
Het gemeentebestuur en de sportraad willen ook dit jaar de verdienstelijke sporters en  sportvrijwilligers huldigen 
onder het motto ‘Sportief Retie in de kijker’. Deze feestelijke avond vindt plaats op vrijdag 3 juni 2016 vanaf 19.30 u. 
in GC Den Dries.

De Vaart verjaart! Om de verjaardag van de vaart te vieren, werken de 10 gemeentes die langs het kanaal liggen 
samen aan een fantastisch verjaardagsprogramma. De aftrap voor het feestjaar wordt eind april in onze gemeente 
gegeven. Retie en Dessel organiseren van 19 t.e.m. 24 april samen met heel wat enthousiaste verenigingen een niet 
te missen feestweek. En als we een goede raad mogen geven: zorg dat je er bij bent!

Zondag 31 januari reikte de Cultuurraad de Cultuurprijs 2015 uit. Toneelkring De Brug ging met de hoofdprijs aan de 
haal. Hun voorstelling ‘Oud ja maar nog niet versleten’ werd in 2015 maar liefst 10 keer opgevoerd in GC Den Dries 
voor meer dan 2000 personen. De andere genomineerden waren Retie Rockt en Dark Balloon. Profi ciat aan De Brug, 
wetende dat ze hun opbrengsten ook steeds wegschenken aan meerdere goede doelen.

Onze jeugdclub JK2470 heeft uiteindelijk, na heel wat tegenslagen, een nieuw dak op hun jeugdhuis gekregen. Onze 
jongeren dienen in de toekomst dus zelf de binnenkant van hun jeugdhuis te moeten kuisen en kunnen niet meer 
wachten op moeder natuur om hen een beetje te helpen!



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

Halverwege de legislatuur is de provincie Antwerpen onherkenbaar veranderd. 
Onder impuls van de N-VA bespaarde de provincie 25 miljoen euro, zonder
belastingverhogingen en zonder naakte ontslagen. Toch blijft de provincie 
Antwerpen ook heel wat investeren. In de fietsostrades tussen Antwerpen, 
Mechelen, Essen en Lier en op het traject Herentals-Balen bijvoorbeeld. 
Op cultureel vlak is het nieuwe museum Zilver & Diamant een blikvanger.

Fractieleider Jan de Haes is trots dat de provinciale begroting in evenwicht blijft: 
“Onze N-VA-gedeputeerden Bruno Peeters en Luk Lemmens investeren in mobiliteit,
cultuur en veiligheid. Met een realistisch personeelsbeleid dragen zij zorg voor 
de provincie als een goede huisvader. Antwerpen is dus helemaal klaar voor de 
provinciale hervorming.”

provincieraadsleden

NU

in Antwerpen

72 -46%
nog 39 provincieraadsleden

“Antwerpen investeert in 
 fietsveiligheid en cultuur.” 

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 
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Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw
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Liesbeth Homans

Luk Lemmens, 
gedeputeerde

Jan De Haes, 
fractievoorzitter 
provincieraad

Bruno Peeters, 
gedeputeerde


